
PROTOKÓŁ Nr XXI/2004 
z sesji Rady Miejskiej w St�porkowie 

                                    odbytej w dn. 31 maja 2004 r. 
 
Ad pkt 1. 
Obradom przewodniczył Przewodnicz�cy Rady Miejskiej Pan Stanisław Pietras. 
Powitał radnych Rady Miejskiej, Panów Burmistrzów, zaproszonych na obrady 
oraz bior�cych udział mieszka�ców miasta i gminy. 
Na podstawie listy obecno�ci stwierdził, �e na stan 15 radnych w obradach 
bierze udział 15 radnych.  
Stwierdził wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad pkt. 2 
Pan Przewodnicz�cy RM zwrócił si� z zapytaniem czy radni chc� wnie�� jakie� 
uwagi b�d� propozycje do otrzymanego porz�dku obrad, który przedstawia si� 
nast�puj�co: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
2. Przyj�cie porz�dku obrad sesji. 
3. Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodnicz�cego Rady o działaniach mi�dzy sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o działalno�ci mi�dzysesyjnej oraz  z realizacji 

wniosków z poprzedniej sesji. 
6. Zapytania i interpelacje radnych. 
7. Podj�cie uchwały w sprawie zmian w bud�ecie gminy na 2004r. 
8. Informacja na temat prac zwi�zanych z komunalizacj� 
9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
10. Sprawy ró�ne. 
11. Zamkni�cie obrad sesji. 

                                       
 

Radni w głosowaniu jawnym jednogło�nie przyj�li proponowany porz�dek 
obrad. 
 
Ad pkt. 3 
 
Protokół z poprzedniej sesji w głosowaniu jawnym został przyj�ty jednogło�nie. 
 
Ad pkt 4. 
 
Pan Stanisław Pietras Przewodnicz�cy Rady Miejskiej zaprezentował 
informacj� o działaniach mi�dzy sesjami. 
Uwag do informacji radni nie wnie�li. 
(informacja w zał�czeniu do protokołu). 
 



Ad pkt 5. 
Pan Burmistrz Edmund Wojna przedstawił informacj� o działalno�ci 
mi�dzysesejnej oraz z realizacji wniosków z poprzedniej sesji. 
Radni nie wnie�li uwag do informacji ( w zał�czeniu do protokołu). 
 
Ad pkt 6. 
W punkcie tym radni zgłosili nast�puj�ce wnioski i zapytania: 
Radny Rurarz Tomasz – zwrócił si� z zapytaniem: 

- czy ju� zako�czony jest wywóz grysiku na drogi gminne, 
- czy nie mo�na negocjowa� z powiatem i przej�� na stan gminy dróg 

powiatowych b�d�cych w dobrym stanie. 
 
Radna Danuta Ko�ciołek – w imieniu mieszka�ców zło�yła interwencj� 
dotycz�c� zaj�cie si� utrzymaniem czysto�ci w mie�cie i gminie, poniewa� 
toniemy w �mieciach i brak jest dost�pnych kontenerów. 
 
Ad pkt 7. 
Pan Przewodnicz�cy RM odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w bud�ecie 
gminy na 2004r. 
Radni w głosowaniu jawnym jednogło�nie podj�li Uchwał� Nr XXI/96/2004 w 
powy�szej sprawie. 
 
Ad pkt 8. 
Przewodnicz�cy Komisji Inwentaryzacyjnej, radny Paweł Ksi��ek odczytał 
informacj� na temat prac zwi�zanych z komunalizacj�. 
Radni informacj� przyj�li do akceptuj�cej wiadomo�ci.  
 
Ad pkt 9. 
Na zapytania radnego Rurarza odpowiedzi udzielił Pan Dariusz Okła                      
Z-ca Burmistrza. 
Po pocz�tkowych problemach z przewo�nikiem, obecnie sytuacja si� 
ustabilizowała. Cała strona południowa gminy została ju� uzupełniona w grysik 
na drogi gminne. Teraz rozpocznie si� wywóz na drogi północne.. 
Je�li chodzi o przejmowanie dróg powiatowych, to nie jest to problem tylko taki, 
�e s� one w dobrym stanie. Nale�y równie� liczy� si� z kosztami ich utrzymania 
i zimowego od�nie�ania. Dlatego te� w przyszło�ci zamiaruje si� wymian� 
polegaj�c� na zamianie dróg aby utworzy� ci�gi. Jest to zasadne poniewa� przy 
utrzymaniu dróg nie omija si� gminnych, czy powiatowych, a od�nie�a si� za 
kolej�. 
 
Na interpelacj� Radnej Ko�ciołek odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Edmund 
Wojna. 



Stwierdził, �e ze �mieciami jest rzeczywi�cie problem. Firma „Zielony �wiat” 
nie wywi�zuje si� z obowi�zku. Prawdopodobnie borykaj� si� z trudno�ciami 
finansowymi i nie s� w stanie zakupi� sobie niezb�dnego sprz�tu. Posiadaj� 
zaległo�ci nawet w opłatach dla ZGKiM. W miesi�cu czerwcu na konwencie 
podj�ta b�dzie sprawa korzystania z wysypiska �mieci w Ko�skich.  
Osobi�cie nie jest zwolennikiem lokowania kontenerów na wsiach. Z relacji 
dyrektora ZGKiM były trudno�ci ze �ci�gni�ciem nale�no�ci od mieszka�ców, a 
wynosiły one 5 zł. rocznie. 
 
Dyrektor ZGKiM Czesław Michalczewski – dodał, �e Ko�skie mog� przej�� 
zadania z których nie wywi�zuje si� „Zielony �wiat”. Oczekuje na decyzje 
Zwi�zku Mi�dzygminnego. My�li, �e di nast�pnej sesji temat wyja�ni si�. 
Wówczas to b�dzie wiedział wi�cej na ten temat i podejmie stosowne decyzje. 
 
Pan Przewodnicz�cy RM – sprawa �mieci ci�gle narasta. „Zielony �wiat” nie 
wywi�zuje si� i ludzie wywo�� �mieci do lasu. W tej chwili jest ich zawalenie. 
Dlatego temat jest wa�ny nale�y go jak najszybciej podj��. 
 
Ad pkt 10. 
W punkcie tym Pan Wiceprzewodnicz�cy RM Krzysztof Krawczyk 
poinformował zebranych, �e w dniu 24 maja uczestniczył w bezpłatnym 
szkoleniu w Kielcach. Materiały ze szkolenia s� w Biurzse Rady i ch�tnych 
zaprasza do zapoznania si� z nimi. 
Na zako�czenie Pan Przewodnicz�cy RM podzi�kował wszystkim 
zaanga�owanym w festyn charytatywny. W szczególny sposób nale�y 
podzi�kowa� Pani Joannie Wojnie, która przygotowała wy�ywienie dla 
wszystkich obsługuj�cych festyn. 
 
Ad pkt 11. 
Z uwagi na wyczerpanie porz�dku Pan Przewodnicz�cy ogłosił zamkni�cie 
obrad sesji dzi�kuj�c wszystkim za udział. 
 
Protokołowała                                                  Przewodnicz�cy Rady Miejskiej  
 
El�bieta Purska                                                           Stanisław Pietras 
 
 


